
Zápis z mimořádného zasedání MŠSF-Praha ze dne 25.2.2007 
 
Přítomni: Suchánková, Bukovanský, Němeček, Povolný, Sazima, Suchánek 
Host      : Brabec Martin – předseda ČFSF 
 
Vysvětlení M.Brabce 
Na základě zveřejněného článku na webu SSF ze dne 9.2.2007 p.Kiliášem a následných 
četných dotazů o pravdivosti či nepravdě uváděných informací, nabídl předseda ČFSF osobní 
vysvětlení k jednotlivým bodům. 
M. Brabec souhlasil se zveřejněním jeho odpovědí. 
 
K prvnímu bodu (odrážce) 
Kde údajně M.Brabec řekl, že on sám nemůže prosadit společná jednání o spojení, i když je 
tomu nakloněn. 
Odpověď M.Brabce: 
„Nic takového jsem neřekl, opětovně jsem řekl, že by jedině museli jít pod nás.“ 
 
K třetímu bodu (odrážce) 
Že ví, kdo byl a je za rozpadem sálovky a že byl mylně informován o dění v SSF před 
rozpadem. 
Odpověď M. Brabce: 
„Neřekl jsem to, je to nesmysl.“ 
 
K čtvrtému bodu (odrážce) 
Že rodina Suchánků oznámila odtržení Prahy, kdyby došlo k opětovnému spojení. 
Odpověď M.Brabce: 
„Vůbec jsem nic podobného neřekl. Pouze jsem řekl, že se po vyloučení Prahy ze SSF, 
postavila většina krajů proti trestu pro Prahu.“ 
 
K pátému bodu (odrážce) 
Že ve VV ČFSF pracuje jen málo lidí, jako např. p.Vlnatý, Krejcar a Zubíčková, ostatní se 
vezou a nechtějí nic dělat. 
Odpověď M. Brabce: 
„ Je to celé překroucené, řekl jsem, že spoustu práce udělá p.Krejcar a L.Vlnatý. O sl. 
Zubíčkové jsem nemluvil vůbec a ostatní jsem nekritizoval.“ 
 
K zbývajícímu textu 
Odpověď M. Brabce: 
„ Žádné jiné informace jsem p. Kiliášovi nesděloval a nevím co by chtěl zveřejňovat. 
Ještě jsem mu řekl, že kdyby přešli k nám, museli by respektovat naše řády.“ 
 
Doufáme, že všem tazatelům o nejasnosti situace M. Brabec odpověděl dostatečně. 
 
Turnaj veteránů – PMEZ (14.-21.4.2007) 
Vzhledem k tomu, že ještě není k dispozici oficiální pozvánka na turnaj, byl vznesen dotaz na 
M.Brabce, jestli byl zaslán dopis prezidentovi UEFS (úkol z VV 11/06) aby byla 
korespondence, týkající se informací a pozvání na turnaje, zasílána na předsedu a kancelář 
ČFSF. 
 
 



Odpověď M. Brabce: 
„Po projednání s M. Semmlerem jsem to neudělal. Požádám o zaslání pozvánky teď.“ 
M.Semmler přislíbil J.Suchánkovi dodat pozvánku ve středu 28.2.2007 (nutné pro jednání se 
sponzory). 
M. Brabec byl informován, že se turnaje zúčastní pouze jedno mužstvo z Prahy a druhé místo 
může dát k dispozici pro další zájemce o účast. 
 
Další zasedání se bude konat v březnu s programem – příprava VH. 
 
Všem přítomným děkuji za účast. 
 
 
 
 
Zapsala: M. Suchánková      Ověřil: J. Bukovanský 
 
 
 


